

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 01-07-2025 11:35:38 AM Subject: End of services of Deputy CEO for Technical Affair</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: AM 11:35:38 2025-07-01 الموضوع: انتهاء خدمات نائب الرئيس التنفيذي للشؤون الفنية</p>
<p>His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Dear Sirs, Kindly be informed that the Board of Directors in its meeting No. (5/2025) decided to appoint Eng. Ibrahim Ahmad Haider AlMashaqbeh as acting Deputy Chief Executive Officer for Technical Affairs/acting Refinery Executive Director effective 1/7/2025 successor to Eng. Sultan Moh'd Sobeh Mutlak who's his services ended . With regards, Eng. Hasan Alheyari Chief Executive Officer</p>	<p>معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد،،، يرجى إعلام معاليكم بأن مجلس إدارة الشركة قد قرر في جلسته رقم (2025/5) تسمية المهندس إبراهيم احمد حيدر المشاقبة نائباً للرئيس التنفيذي للشؤون الفنية بالوكالة - مدير تنفيذي للمصفاة بالوكالة اعتباراً من تاريخ 2025/7/1 وذلك نظراً لانتهاء خدمات المهندس سلطان محمد صبح نائب الرئيس التنفيذي للشؤون الفنية بالوكالة - مدير تنفيذي للمصفاة بالوكالة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، المهندس حسن الحيارى الرئيس التنفيذي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>